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Dnr Kommunfullmäktige 2014-08-27 §104 

Svar på frågor 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågorna 1-8 är besvarad. 

 
Ärendebeskrivning 

Följande frågor har lämnats in till dagens kommunfullmäktigesammanträde:  

 

1. Fråga till kommunstyrelsen ordförande Monica Pettersson (M) från 

Hans Lindqvist (C) angående planföreläggande om förslaget Nya 

Slussen. 

 

2. Fråga till samhällsplaneringsnämndens ordförande Peter Frej (M) 

från Hans Lindqvist (C) angående den planerade 

stadsgårdsledstunnelen med trafik från Värmdö. 

 

3. Fråga till kommunstyrelsens ordförande Monica Pettersson (M) från 

Ina Ununger (C) angående krisledningsarbete. 

 

4. Fråga till Anders Bergman (FP) från Mats Skoglund (V) angående 

kostnadsfria trygghetslarm. 

 

5. Fråga till Anders Bergman (FP) från Mats Skoglund (V) angående 

gratis kommunalt busskort. 

 

6. Fråga till Malin Åberg-Aas (MP) från Annika Andersson Ribbing 

(S) angående planföreläggande för Slussen. 

 

7. Fråga till Stefan Dozzi (KD) från Annika Andersson Ribbing (S) 

angående planföreläggande för Slussen. 

 

8. Fråga till Anders Bergman (FP) från Annika Andersson Ribbing (S) 

angående planföreläggande för Slussen. 

 

9. Fråga till Monica Pettersson (M) från Annika Andersson Ribbing (S) 

angående ny nämndsorganisation. 
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